MOSCOW — There is nothing dreary about Orphanage No. 11. It has rooms filled with enough dolls and trains and stuffed animals to make any child giggly. It has speech therapists and round-the-clock nurses and cooks who delight in covertly slipping a treat into a tiny hand. It has the feel of a place where love abounds. 
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A dance in costume at Orphanage No. 11. Most children in orphanages were given up by parents or removed from homes. 
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Dressed as a doctor, a child played. A member of Parliament has estimated that Russia has 700,000 orphans. 

What it does not have are many visits from potential parents. 

Few of its children will ever be adopted — by Russians or foreigners. When they reach age 7 and are too old for this institution they will be shuttled to the next one, reflecting an entrenched system that is much better at warehousing children — and profiting from them — than finding them families. 

The case of a Russian boy who returned alone to Moscow, sent back by his American adoptive mother, has focused intense attention on the pitfalls of international adoption. 

But the outcry has obscured fundamental questions about why Russia has so many orphans and orphanages in the first place. 

In recent days, senior Russian officials have begun to acknowledge how troubled their system is. 

The chairwoman of the parliamentary committee on family and children, Yelena B. Mizulina, spotlighted what she said was a shocking statistic: Russia has more orphans now, 700,000, than at the end of World War II, when an estimated 25 million Soviet citizens were killed. 

Ms. Mizulina noted that for all the complaints about the return of the boy, Artyom Savelyev, by his adoptive mother in Tennessee, Russia itself has plenty of experience with failed placements. She said 30,000 children in the last three years inside Russia were sent back to institutions by their adoptive, foster or guardianship families. 

“Specialists call such a boom in returns a humanitarian catastrophe,” she said. 

She reeled off more figures. The percentage of children who are designated orphans is four to five times higher in Russia than in Europe or the United States. Of those, 30 percent live in orphanages. Most of them are children who have been either given up by their parents or removed from dysfunctional homes by the authorities. 

Her comments offered a sense of the frustration over the state of Russia’s orphanage system, which has long been resistant to reform. 

Over the years, proposals to reduce the system’s size — the deinstitutionalization that occurred decades ago in the United States and elsewhere — have gone nowhere. 

Despite the horror stories recounted about Russian orphanages, social welfare experts say that conditions in many are not terrible; some are excellent. The more pressing issue is the warehousing of young children in large-scale facilities, which experts say can hold back their social and intellectual development. 

But the system’s defenders said that until the government figures out how to cut down on social problems like drug and alcohol abuse to improve family life, there is no alternative. 

“It would be a lot better if there were no orphanages, and every child were happy in the family that he or she has,” said the director of Orphanage No. 11, Lidiya Y. Slusareva. “But if there are bad families, then it is better that the children are here.” 

The scrutiny of the Russian system comes as Russian and American diplomats are working out new rules for adoptions. 

Russian officials, who have often seemed embarrassed that their country cannot care for all its children and has to give some up to foreigners, demanded the new rules after Artyom was returned. 

The Foreign Ministry said adoptions by Americans would be suspended until an agreement is reached. It is not entirely clear whether adoptions are actually frozen, or whether the process is just being dragged out. 

In recent years, the Russian government has repeatedly pledged to bolster efforts to help families stay together, to increase the number of children who are adopted and to expand foster care. But it has not had notable success. 

Indeed, while Russia has its share of social problems, the large number of orphans stems in part from a policy that does not place a high value on keeping families together. 

The Russian government spends roughly $3 billion annually on orphanages and similar facilities, creating a system that is an important source of jobs and money on the regional level — and a target for corruption. 

As a result, it is in the interests of regional officials to maintain the flow of children to orphanages and then not to let them leave, child welfare experts said. When adoptions are permitted, families, especially foreign families, have to pay large fees and navigate a complex bureaucracy. 

“The system has one goal, which is to preserve itself,” said Boris L. Altshuler, chairman of Right of the Child, an advocacy group in Moscow, and a member of a Kremlin advisory group. 

“That is why the process of adoption in Russia is like going through the circles of hell,” he said. “The system wants these children to remain orphans.” 

He said that in 2008, 115,000 children in Russia were designated as without parental care, typically after being removed from their homes by caseworkers. Only 9,000 children were returned to their parents that year. In the United States, where reuniting families is a primary goal, the percentage is far higher, he said. 

Over all, 13,000 children were officially adopted in 2008 — 9,000 by Russians and 4,000 by foreigners, officials said. 

The system’s stagnation can be seen at Orphanage No. 11, which houses 45 to 50 children. Most have health or behavior difficulties, but the staff coaxes wonders from them. 

In the auditorium on a recent day, a group rehearsed a dance wearing 18th-century ball costumes, then went back to the dressing room before returning in Russian peasant outfits for a traditional dance. It was hard not to be charmed. 

Even so, only a single child has been adopted from the orphanage this year. 

Since the Soviet Union’s collapse in 1991, a total of 74 children have been adopted — an average of about four a year, said the director, Ms. Slusareva, who plays no role in their placement. The total comprises 20 adoptions to Russians, 24 to Americans and 30 to other foreigners. 

The case of Artyom at first spurred a strong reaction, with some Russians saying that a country whose population is shrinking should never send its children abroad. 

But Ms. Slusareva did not agree. The primary goal, she said, should be to locate good homes for these children — preferably in Russia, but if not there, then elsewhere. 

“The hardest thing is when a child asks, ‘When will a mama come for me?’ ” she said. “So the best moment for me is when a child leaves the orphanage with a family.”
МОСКВА - Существует ничего тоскливый о детском доме № 11. Она номеров заполнен достаточно куклы и поездов и чучела животных, чтобы любой ребенок giggly. Он логопедов и круглые часы медсестер и поваров, которые в восторге тайно скольжение лечения в крошечные руки. Это ощущение места, где любят много.
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Танец в костюмах в детском доме № 11. Большинство детей в детских домах были отданы родителями или удалены из дома.
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Одетый, как врач, ребенок играл. Член парламента подсчитал, что Россия имеет 700000 детей-сирот.

Что она не имеет много посещений от потенциальных родителей.

Мало кто из ее детей никогда не будет принята - русскими и иностранцами. Когда они достигают 7 лет и слишком стар для этого учреждения они будут курсировали к следующему, отражающие укоренившейся системы, что гораздо лучше при складировании детей - и прибыль от них - чем найти их семей.

Случае русского мальчика, который вернулся только в Москву, отправлены обратно на своих американских приемной матери, было сосредоточено пристальное внимание на ловушки международного усыновления.

Но протест затушевывает фундаментальные вопросы о том, почему Россия так много детей-сирот и детские дома в первую очередь.

В последние дни, старший русских чиновников начали признавать как тревожили их системы.

Председатель парламентского комитета по вопросам семьи и детей Елена Мизулина Б., высветил то, что она сказала, было шокирующая статистика: Россия имеет больше сирот теперь, 700000, чем в конце Второй мировой войны, когда 25 миллионов советских граждан убит.

Г-жа Мизулина отметила, что для всех жалоб о возвращении мальчика, Артем Савельев, по его приемной матери в штате Теннесси, сама Россия имеет большой опыт не удалось с мест размещения. Она сказала, 30.000 детей в течение последних трех лет в России были отправлены обратно в учреждения по их приемные, приемные семьи или попечительства.

"Специалисты называют такие бум возвращается гуманитарной катастрофы", сказала она.

Она перечислил более цифр. Процент детей, которые предназначены сирот в четыре-пять раз выше, в России, чем в Европе или Соединенных Штатах. Из них 30 процентов живут в детских домах. Большинство из них дети, которые были либо отказаться от своих родителей или удалены из неблагополучных домах со стороны властей.

Ее замечания, чувство разочарования в связи с состоянием приют системы России, которая давно уже устойчивы к реформе.

За годы, предложения по сокращению размера системы - деинституционализации, которые произошли десятилетия назад в Соединенных Штатах и других странах - ушли в никуда.

Несмотря на страшные истории рассказывал о русских детских домов, социальных экспертов благосостояния сказать, что условия во многих не страшны, а некоторые отличные. Более неотложным вопросом является складирование маленькими детьми в крупномасштабных объектов, которые эксперты говорят, может сдержать их социального и интеллектуального развития.

Но защитники системы говорит, что пока государственные деятели, как сократить социальные проблемы, как злоупотребление наркотиками и алкоголем для улучшения семейной жизни, нет альтернативы.

"Было бы гораздо лучше, если бы не было детских домов, и каждый ребенок был счастлив в семье, что он или она имеет", сказал директор детского дома № 11, Лидия Ю. Slusareva. "Но если Есть плохой семьи, то лучше, что дети здесь."

Проверка системы России приходит как русский и американский дипломаты разрабатывают новые правила усыновления.

Русские чиновники, которые часто казался смущенным, что их страна не могут заботиться о всех своих детей и дать некоторые до иностранцев, потребовали новых правил после Артем был возвращен.

МИД усыновления американцами будет приостановлено, пока будет достигнуто соглашение. Не совсем ясно, будет ли усыновление фактически заморожены, или же процесс просто затягивается.

В последние годы правительство России неоднократно обещал активизировать усилия для оказания помощи семьям оставаться вместе, чтобы увеличить число детей, которые будут приняты и расширить воспитание. Но он не был заметным успехом.

Действительно, в то время как Россия имеет свою долю социальных проблем, большое число детей-сирот в части стеблей от политики, что не место большое значение поддержанию семьи.

Русские правительство тратит около $ 3 млрд. в год на детских домов и подобных объектов, создание системы, которая является важным источником рабочих мест и денег на региональном уровне - и мишень для коррупции.

Как результат, это в интересах региональных органов власти для поддержания потока детей в детские дома, а потом не дать им уйти, эксперты детства говорил. При усыновлении допускается, семей, особенно семей иностранцев, должны платить большие пошлины и перейти комплекса бюрократии.

"Система имеет одну цель, которая заключается в сохранении себя", сказал Борис Львович Альтшулер, председатель правах ребенка, пропагандистские группы в Москве, и член консультативной группы Кремля.

"Именно поэтому процесс принятия в России, как проходит круги ада", сказал он. "Система хочет, чтобы эти дети остаются сиротами."

Он сказал, что в 2008 году, 115000 детей в России были назначены без попечения родителей, как правило, после удаления из их домов социальных работников. Только 9000 детей были возвращены родителям в этом году. В Соединенных Штатах, где воссоединения семей является основной целью, процент гораздо выше, сказал он.

За все, 13000 детей были официально приняты в 2008 - 9000 русских и 4000 иностранцев, сообщили чиновники.

застоя системы можно увидеть на детский дом № 11, в котором находится 45 до 50 детей. Большинство из них здоровья или поведение трудности, но сотрудники уговаривает чудес от них.

В зрительном зале на днях, группа репетировала танец ношение 18-го века костюмы шар, потом вернулся в раздевалку перед возвращением в Россию одежду крестьянского для традиционного танца. Было трудно не быть очарован.

Несмотря на это, только один ребенок был усыновлен из детского дома в этом году.

После распада Советского Союза в 1991 году, в общей сложности 74 детей были приняты - в среднем около четырех в год, говорит директор, г-жа Slusareva, который не играет никакой роли в их размещения. Всего состоит из 20 усыновлений, чтобы русские, 24 американцев и 30 других иностранцев.

Случае Артем сначала стимулировали сильную реакцию, с некоторыми русские говорят, что страна, население которой сокращается никогда не должны отправлять своих детей за рубежом.

Но г-жа Slusareva не согласен. Основная цель, сказала она, должно быть, чтобы найти хорошие дома для этих детей - желательно в России, но если нет, то в другом месте.

"Самое трудное, когда ребенок спрашивает:" Когда мама пришел за мной? ", Сказала она. "Так что лучший момент для меня это когда ребенок покидает детский дом с семьей".
